
Vragen vanuit de raad aan het college:

A. Schriftelijke vragen ex artikel 36 RvO

B. Schriftelijke vragen ter mondelinge beantwoording in de commissie 

C. Technische vragen (s.v.p. datum commissie- en/of raadsvergadering vermelden)

Categorie : B (commissie Ruimte 15 januari 2020/rondvraag)

Onderwerp : Inzameling kerstbomen

Naam en fractie : Wim Snelders/VVD

Inleiding/Aanleiding:
Overlast kerstbomen

Vraag/Vragen:

1. Waarom is de gemeente ( college ) gestopt met het 1 keer jaarlijks ophalen van de 
kerstbomen bij de alom bekende inzamelpunten in voormalig Rijnwaarden ?
( welke kosten worden met deze actie nu uiteindelijk bespaard ) ?

 2. Is de wethouder zich ervan bewust ( bij dit inzamelpunt ) nabij de aanleunwoningen van 
Lobede, dat de ouderen de boom niet in stukken kunnen knippen om te dumpen in de GFT 
bak ? Bij “De Schans” zijn maar 3 GFT bakken aanwezig, en deze zijn dus al gevuld met 3 
bomen terwijl het overige GFT van twee weken daar nog bijkomt ?

  

3. Is de wethouder zich ervan bewust dat ouderen en mindervaliden met bv. een rollator de 
kerstboom niet zomaar kunnen aanbieden bij het aanbiedstation ? 

4. Uiteindelijk is er nu een situatie ontstaan zoals is weergegeven op bijgaande foto, het trottoir 
is in zijn geheel bezet door kerstbomen; hierdoor ontstaat er een onveilige situatie, looproute 
naar school en ouderen met een rollator die nu genoodzaakt zijn over de weg te moeten 
gaan. Welke aanpak gaat u nu uitvoeren om tot een oplossing te komen? 

5. Dan maar gelijk een verzoek en een beroep op u te doen, weer terug te gaan naar de 
oorspronkelijke situatie, als sympathiek gebaar, om dit 1 keer per jaar met duidelijke 
communicatie voort te zetten.  




